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ZAPISNIK  
 

27. seje Občinskega sveta Občine Tolmin, 
ki je potekala v torek, 29. 3. 2022 ob 17.00 v veliki sejni sobi Občine Tolmin 

 

 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA (OS): Oton Bratuž, Nataša Gabršček, Klemen Grahelj, Žan 

Isakoski Drole, Brigita Jerkič, Peter Kavčič, Maša Klavora, Karel Laharnar, Gregor Lapanja, Boris Leban, 
Miha Mežnar, Darija Mrak, Špela Mrak, Danijel Oblak, Gregor Poljak, Grega Rodman, Matej Skočir, 

Klemen Šavli, Tomaž Štenkler, Matjaž Žbogar. 
 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: Aljoša Križnič, Jasna Rot. 

 
NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: / 

 
OSTALI PRISOTNI: župan Uroš Brežan, člani občinske uprave: direktor občinske uprave mag. Matjaž 

Kos, vodja oddelka za okolje in prostor Sanja Sivec Levpušček, vodja oddelka za gospodarstvo, 

negospodarstvo in finance Janja Bičič, pomočnik vodje oddelka za okolje in prostor za vodenje investicij 
Borut Rovšček, višji svetovalec za družbene dejavnosti Matej Kavčič, višja svetovalka za odnose z 

javnostjo in protokol Špela Kranjc, organizatorji festivalov: Janez Leban (Sajeta), Romina Gerbec 
(Hallamoye Butik Festival), Andrej Sevšek in Niko Vukič (Punk Rock Festival), Andrej Težak (Overjam 

Reggae Festival) (k 5. točki), kandidatka za ravnateljico Gimnazije Tolmin Branka Hrast Debeljak (k 7. 
točki).  

 

NOVINARJI: Mariša Bizjak (Radio Koper), Štefan Rutar (KA-TV). 
 

 
K 1. točki dnevnega reda.  

 

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  
 

Sejo je ob 17.00 pričel župan Uroš Brežan in ugotovil, da je občinski svet sklepčen. 
 

Ob pričetku seje je bilo prisotnih 19 članov OS. Predsedujoči je odprl razpravo na dnevni red, 

razpravljavcev ni bilo. 
 

Predsedujoči je predlagani dnevni red dal na glasovanje:  
 

DNEVNI RED 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 26. seje občinskega sveta. 

3. Razprava in sklepanje o predlogu sklepa o spremembi Načrta razvojnih programov Občine Tolmin za 
obdobje 2022-2025. 
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4. Razprava in sklepanje o predlogu Pravilnika o dodeljevanju sredstev za socialnovarstvene programe 
v občini Tolmin. 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o pogojih za organizacijo in izvedbo festivalov ob Sotočju v 
letu 2022. 

6. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju kulture v občini 
Tolmin. 

7. Volitve in imenovanja. 

8. Vprašanja in predlogi. 

 
Člani OS so glasovali o predlaganem dnevnem redu.  
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 14 članov OS. Člani OS so s 13 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Sprejme se predlagani dnevni red. 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 26. seje občinskega sveta. 
3. Razprava in sklepanje o predlogu sklepa o spremembi Načrta razvojnih programov 

Občine Tolmin za obdobje 2022-2025. 

4. Razprava in sklepanje o predlogu Pravilnika o dodeljevanju sredstev za 
socialnovarstvene programe v občini Tolmin. 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o pogojih za organizacijo in izvedbo festivalov 
ob Sotočju v letu 2022. 

6. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju 
kulture v občini Tolmin. 

7. Volitve in imenovanja. 

8. Vprašanja in predlogi. 
 

 
K 2. točki dnevnega reda. 

 

Razprava in sklepanje o zapisniku 26. seje občinskega sveta. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo o zapisniku 26. seje OS, razpravljavcev ni bilo. 
 

Predsedujoči je dal predlog zapisnika na glasovanje. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Sprejme se zapisnik 26. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 

 
 

K 3. točki dnevnega reda. 
 

Razprava in sklepanje o predlogu sklepa o spremembi Načrta razvojnih programov Občine 

Tolmin za obdobje 2022-2025. 
 

Poročevalka vodja oddelka za okolje in prostor Sanja Sivec Levpušček. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo. 
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Župan je še dodatno pojasnil, da bi projekt na Kneži prijavili na način, kot je zastavljeno v Načrtu 
razvojnih programov, tj. da bi čistilno napravo delali hkrati z kanalizacijskim sistemom. V kolikor bi se 

zavleklo pridobivanje gradbenega dovoljenja, bi zaradi časovno omejenega razpisa na Ministrstvu za 
okolje in prostor prijavili samo prvi del – gradnja čistilne naprave. Posledično bo potrebno spreminjati 

tudi Načrt razvojnih programov. 
 

Predsedujoči je pozval k odločanju. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

S K L E P  

O SPREMEMBI NAČRTA RAZVOJNIH PROGRAMOV OBČINE TOLMIN  

ZA OBDOBJE 2022–2025  

1. 

V veljavnem Načrtu razvojih programov Občine Tolmin za obdobje 2022–2025 (Uradni list RS, št. 197/20 

in 207/21) se spremenita načrta izvedbe in financiranja gradnje čistilne naprave naselja Kneža in gradnje 
kanalizacije naselja Kneža, ki sta planirani v okviru proračunske postavke 041510 »Gradnja in 

investicijsko vzdrževanje kanalizacijskih sistemov in ČN«, in sicer tako, da projekta »Komunalno urejanje 
naselja Kneža (gradnja čistilne naprave)« in »Komunalno urejanje naselja Kneža (gradnja 

kanalizacijskega sistema)« v okviru iste proračunske postavke nadomesti nov projekt, kakor sledi: 
Prora-
čunska 

postavka 
Konto 

Naziv investicije, projekta, 
programa, državne pomoči … 

 pred 2021 2021 2022 2023 2024 2025 po 2025 

041510 
4204 
4205 
4208 

Komunalno urejanje naselja 
Kneža 

SKUPAJ: 0 0 580.007 410.000 0 0 0 

 

Občinski proračun 0 0 290.004 205.000    

Državni proračun 0 0 0 0    

Ostali viri 
(sklad NOO) 

0 0 290.003 205.000    

2. 

V veljavnem Načrtu razvojih programov Občine Tolmin za obdobje 2022–2025 (Uradni list RS, št. 197/20 

in 207/21) se spremenita načrta izvedbe in financiranja gradnje vodovoda Tolminski Lom, ki je planirana 
v okviru proračunske postavke 041621 »Gradnja in investicijsko vzdrževanje vodovodnih sistemov«, in 

sicer tako, da projekta »Gradnja vodovoda Tolminski Lom (I. faza)« in »II. faza gradnje vodovoda 
Tolminski Lom« v okviru iste proračunske postavke nadomestijo trije novi projekti, kakor sledi: 

Prora-
čunska 

postavka 
Konto 

Naziv investicije, projekta, 
programa, državne pomoči … 

 pred 2021 2021 2022 2023 2024 2025 po 2025 

041621 
4204 
4208 

Gradnja vodovoda Tolminski 
Lom (I. faza) 

SKUPAJ: 816.469 236 0 0 0 0 0 

 

Občinski proračun 816.469 236      

Državni proračun 0 0      

Ostali viri 0 0      

 

Prora-
čunska 

postavka 
Konto 

Naziv investicije, projekta, 
programa, državne pomoči … 

 pred 2021 2021 2022 2023 2024 2025 po 2025 

041621 
4204 
4208 

Gradnja vodovoda Tolminski 
Lom (II. faza) 

SKUPAJ: 0 0 464.601 368.700 0 0 0 

 

Občinski proračun 0  232.301 184.350    

Državni proračun 0  0 0    

Ostali viri 
(sklad NOO) 

0  232.300 184.350    

 



4 
 

Prora-
čunska 

postavka 
Konto 

Naziv investicije, projekta, 
programa, državne pomoči … 

 pred 2021 2021 2022 2023 2024 2025 po 2025 

041621 
4204 
4208 

Gradnja vodovoda Tolminski 
Lom (III. faza) 

SKUPAJ: 0 0 0 0 300.000 360.000 0 

 

Občinski proračun 0    150.000 180.000  

Državni proračun 0    0 0  

Ostali viri 
(sredstva EU) 

0    150.000 180.000  

3. 
Ta sklep velja takoj. 

 
 

K 4. točki dnevnega reda. 
 

Razprava in sklepanje o predlogu Pravilnika o dodeljevanju sredstev za socialnovarstvene 

programe v občini Tolmin. 
 

Poročevalec višji svetovalec za družbene dejavnosti Matej Kavčič. 
 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podal predsednik odbora Peter Kavčič, stališče Statutarno 

pravne komisije pa predsednik komisije Danijel Oblak. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo.  
 

Predsedujoči je pozval k odločanju. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Sprejme se Pravilnik o dodeljevanju sredstev za socialnovarstvene programe v občini 

Tolmin. 
 

 
K 5. točki dnevnega reda. 

 

Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o pogojih za organizacijo in izvedbo festivalov ob 
Sotočju v letu 2022. 

 
Ob 17.30 se je seje udeležil Grega Rodman. 

 
Poročevalca predsednik delovne skupine za oblikovanje smernic razvoja Sotočja Matej Skočir in vodja 

oddelka za gospodarstvo, negospodarstvo in finance Janja Bičič. 

 
Stališče Odbora za okolje in prostor je podal predsednik odbora Klemen Šavli, stališče Odbora za 

kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja predsednik odbora Boris Leban ter stališče Statutarno pravne 
komisije podpredsednik komisije Grega Rodman. 

 

Ob 17.50 je sejo zapustil Matjaž Žbogar, katere se je ponovno udeležil ob 18.26. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Darja Mrak, Danijel Oblak, Tomaž Štenkler, Andrej 
Sevšek (predstavnik Punk Rock Festivala), Miha Mežnar, Maša Klavora, Karel Laharnar, Nataša Gabršček, 

župan. 
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V razpravi so bila zastavljena vprašanja glede prodaje vstopnic eno leto pred festivalom, 
preobremenjenosti okolja zaradi izvedbe festivalov ter pritožb med lastniki parcel na Cvetju zaradi 

napravljene škode s strani obiskovalcev festivalov. S strani predstavnika Punk Rock festivala Andreja 
Sevška je bilo pojasnjeno, da je skrb za okolje ena izmed najbolj izpostavljenih skrbi s strani 

organizatorjev festivalov. 
Izraženo je bilo strinjanje s predlogom sklepa ter napravljenemu kompromisu med občino in 

organizatorji. Glede opravljene raziskave je bila podana želja po ponovitvi le-te, mogoče tudi v kakšni 

drugačni, bolj dostopni obliki. Pojasnjeno je tudi bilo, da si želijo domačini biti bolj aktivni in sodelovati 
pri ustvarjanju prihodnosti tega območja. Podano je bilo mnenje, da bi lahko občinski svet podal dodatne 

usmeritve delovni skupini za ureditev območja Sotočja še pred določitvijo idejnih variant za ureditev 
tega območja. Zastavljeno je bilo še vprašanje v zvezi z nadzorom v času festivalov, na kakšen način se 

bo to izvajalo ter ali so predvidene sankcije ob nespoštovanju dogovorov. 

 
Župan je pojasnil, da bo medobčinska uprava zadolžena za kontrolo. Upoštevanje sklepov s strani 

organizatorjev pa bo seveda vplivalo tudi na nadaljnjo odločanje občinskega sveta, zato si nihče ne bo 
želel tega kršiti. Pohvalil je prisotne predstavnike festivalov, pokazali so namreč pripravljenost in 

razumevanje. Poudaril je, da je to izredno kompleksen prostor, zahtevna tematika. Vsi smo pripravljeni 
na iskanje kompromisov, ki bi v dolgoročnem smislu omogočali razvoj festivalov, najverjetneje na 

drugačen način, bolj kvalitetno ter da bo Sotočje zasijalo tudi v času, ko bodo festivali.  

 
Predsedujoči je pozval k odločanju. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 18 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

S K L E P  

O POGOJIH ZA ORGANIZACIJO IN IZVEDBO FESTIVALOV  

OB SOTOČJU V LETU 2022 

1. člen 

(1) S tem sklepom se določajo pogoji za organizacijo in izvedbo festivalov na območju ob sotočju rek 
Soče in Tolminke v letu 2022, ki jih mora občinska uprava Občine Tolmin upoštevati pri izdaji dovoljenj 

in sklepanju pogodb z organizatorji festivalov, potrebnih v postopku izdaje dovoljenja za festival po 

predpisu, ki ureja javna zbiranja, ter nadzor nad izvrševanjem določb tega sklepa. 

(2) V besedilu uporabljeni izrazi, zapisani v moški spolni slovnični obliki, so uporabljeni kot nevtralni za 

moške in za ženske. 

2. člen 

Posamezni izrazi imajo po tem sklepu naslednji pomen: 

1. »Festival« je dvodnevni ali večdnevni glasbeni, športni, kulturni, zabavni ali drug prireditveni 

dogodek, za katerega je potrebno pridobiti dovoljenje občinske uprave Občine Tolmin za 
prekomerno obremenjevanje okolja s hrupom. 

2. »Organizator festivala« je pravna ali fizična oseba, na katerega ime glasi, v skladu s predpisom, 

ki ureja javna zbiranja, izdano dovoljenje za festival. 

3. člen 

Pogoji za organizacijo in izvedbo festivala na območju ob sotočju rek Soče in Tolminke (v nadaljnjem 

besedilu: Sotočje) v letu 2022 so sledeči: 

1. v času trajanja organizacije in izvedbe festivala se od 6.00 do 18.00 zagotavlja prost dostop do 

območja ob Sotočju, ki se nahaja na zemljiščih s parcelnimi številkami 1255 in 1257 k. o. Tolmin, 
časovno neomejen prost dostop do Nemške kostnice in pietetni odmik od pokopališča v Tolminu 

dolžine najmanj 50 metrov; 
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2. glasbeni program festivala na zunanjih odrih se odvija največ osem ur dnevno in se zaključi 
najkasneje ob 1.00 naslednjega dne; 

3. v letu 2022 se na območju ob Sotočju organizira in izvede največ šest tradicionalnih festivalov.« 

4. člen 

(1) Nadzor nad izvrševanjem določb iz prve, druge in četrte točke prejšnjega člena izvaja pristojni 

medobčinski inšpekcijski organ.  

(2) Glede položaja, pravic, dolžnosti in pooblastil inšpektorjev, postopka inšpekcijskega nadzora, 

inšpekcijskih ukrepov in drugih vprašanj, povezanih z inšpekcijskim nadzorom, se uporablja predpis, ki 

ureja inšpekcijski nadzor. 

(3) Če pristojni medobčinski inšpekcijski organ v okviru inšpekcijskega nadzora ugotovi, da so kršene 

določbe iz prve, druge in četrte točke prejšnjega člena, ima pravico in dolžnost odrediti ukrepe za 

odpravo nepravilnosti in pomanjkljivosti v roku, ki ga določi, odredi pa lahko tudi druge ukrepe, določene 

s predpisom iz prejšnjega odstavka. 

(4) Pristojni medobčinski inšpekcijski organ se s tem sklepom zadolži za: 

1. sodelovanje pri pripravi varnostnega načrta za posamezen festival, organiziran in izveden na 

območju ob Sotočju;  
2. pripravo poročila o ugotovitvah o izvedenem nadzoru iz prvega odstavka tega člena in morebitnih 

odrejenih ukrepih za posamezen festival, organiziran in izveden na območju ob Sotočju, v roku 
največ 30 dni po zaključku festivala. 

5. člen 

Ta sklep velja takoj in se uporablja do vključno 31. decembra 2022. 
 

 
K 6. točki dnevnega reda. 

 
Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju 

kulture v občini Tolmin. 

 
Poročevalec višji svetovalec za družbene dejavnosti Matej Kavčič. 

 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podal predsednik odbora Peter Kavčič, ki je pojasnil, da je 

odbor na svoji seji sprejel še dodaten sklep, in sicer, da Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se 

v sodelovanju z deležniki ovrednoti objekte, ki bi bili v prihodnje ustrezni za določitev javne infrastrukture 
na področju kulture v občini Tolmin. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je sodelovala Nataša Gabršček. 

 

Nataša Gabršček pozdravlja vse te aktivnosti, ki se odvijajo na Kozlovem robu, želela pa je opozoriti na 
podobne težave, ki se lahko pojavijo kot na Sotočju in v Tolminskih koritih, in sicer glede omejevanja 

dostopa, hrupa, smeti ipd.. Meni, da je potrebno razmišljati trajnostno in biti pozorni na te segmente. 
 

Predsedujoči je pozval k odločanju. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

 
 

 

 
 

SKLEP 

o določitvi javne infrastrukture na področju kulture v občini Tolmin 
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1. člen 

Javna infrastruktura na področju kulture v občini Tolmin postanejo naslednje nepremičnine 

oziroma deli nepremičnin ter oprema v teh nepremičninah, ki služi kulturnim dejavnostim: 

- ruševine gradu na Kozlovem robu, parc. št. 57, k.o. Tolmin, v izmeri 2595 m2, parc. 

št. 58, k.o. Tolmin, v izmeri 1223 m2 in parc. št. 75, k.o. Tolmin, v izmeri 153 m2.  

 

2. člen 

Nepremičnine iz prejšnjega člena tega sklepa se zaznamuje v zemljiški knjigi kot javna 

infrastruktura na področju kulture. 

 

3. člen 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 

 
 

K 7. točki dnevnega reda. 
 

Volitve in imenovanja. 

 
Predstavila se je kandidatka za ravnateljico Gimnazije Tolmin Branka Hrast Debeljak. 

 
Ob 19.07 je sejo zapustil Miha Mežnar. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Gregor Poljak, Branka Hrast Debeljak, župan, Špela 
Mrak, Maša Klavora in Matjaž Žbogar. 

 
V razpravi so bila izpostavljena vprašanja glede spodbujanja tehničnih poklicev, sodelovanja šole z 

gospodarstvom ter izvajanje projekta partnerstvo za kadre, ki ga sofinancirajo štiri občine (Bovec, 

Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči) ter podjetja iz Posočja. Glede udeleževanja mednarodnih projektov je 
bilo zastavljeno vprašanje, ali le-ti mogoče več pripomorejo k odhodu v tujino. Postavljeno je bilo tudi 

vprašanje glede sodelovanja gimnazijcev pri določeni problematiki celotnega območja, npr. ali so kaj 
debatirali o razvoju Sotočja. Branka Hrast Debeljak je odgovorila, da se je letos to začelo malo bolj 

spodbujati, preko dijaškega parlamenta, ali v obliki razrednih ur. Meni pa, da se ne sme upoštevati samo 
problematika v Posočju, ampak je potrebno gledati širše, saj so vključeni tudi dijaki iz drugih okolij.  

 

Župan je pojasnil, da mladi razmišljajo o ustanovitvi mladinskega sveta, preko katerega bi lahko vplivali 
na občinsko politiko. Smiselno bi bilo, da bi bil zraven tudi predstavnik Gimnazije Tolmin. Če do te 

ustanovitve ne bo prišlo, bo tudi sam organiziral neko skupino mladih, ki se bo ukvarjala s temi vprašanji 
in prenašala pobude naprej do občinske uprave ter občinskega sveta. 

 

Matjaž Žbogar je pojasnil, da je bilo na seji strokovnega sveta za mladinske dejavnosti pri Zavodu za 
kulturo, šport in mladino Občine Tolmin predlagano, da se gre v ustanovitev tega mladinskega sveta. 

Dodal je še, da je v tem strokovnem svetu za mladinske dejavnosti tudi že predstavnik dijaške skupnosti. 
 

Župan se je dodatno še zahvalil Gimnaziji Tolmin za sodelovanje pri projektu Alps2030. 
 

Stališče Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podala predsednica komisije Maša 

Klavora. 
 

Predsedujoči je pozval k odločanju. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin meni, da je Branka Hrast Debeljak primerna kandidatka za 

ravnateljico Gimnazije Tolmin. 

 
 

K 8. točki dnevnega reda. 
Vprašanja in predlogi. 

 

Danijel Oblak je sejo zapustil ob 19.32. 
 

Klemna Šavlija je zanimalo, kaj je sedaj s parkiriščem v Štrklepcah. Opozoril je, da na Sotočju nekateri 
na črno kampirajo. 

 
Župan je povedal, da naj se v primeru kršitev obvesti medobčinsko upravo. 

 

Vodja oddelka za okolje in prostor Sanja Sivec Levpušček je glede obvestilne table o začasnem zaprtju 
parkirišča na Štrklepcah najprej pojasnila, da se je zaradi povečanja turizma v naši občini (v letu 2021 

90.000 obiskovalcev, v letu 2019 70.000 obiskovalcev), na pobudo Zavoda za turizem Dolina Soče, v 
letu 2019 uredilo makadamsko parkirišče na tem območju. V jeseni leta 2021 si je okoljski inšpektor 

pogledal stanje na terenu, seznanil s prihodnimi namerami glede ureditve tega območja, postopek pa 

nato zaradi ugotovljenih nepravilnosti ustavil. Gradbeni inšpektor je obiskal investitorja, tj. Zavod za 
turizem Dolina Soče, kjer so mu podali svoje namere. Izdal je odločbo, ki je obešena na parkirišču. Za 

ureditev tega parkirišča se je odločilo zaradi želje po omejitvi prometa skozi Zatolmin, zaradi nevarne 
ceste v Polog ter zaradi vstopne točke v Tolminskih koritih, ki ne omogoča množičnega parkiranja. 

Parkirišče zajema območje nekdanjega odlagališča odpadkov in gradbenega materiala, gre za zemljišče 
okoljske infrastrukture. Sprememba OPN-ja se nanaša tudi na spremembo tega območja. Območje bo 

po uveljavljeni spremembi označeno kot zemljišče namenjeno za parkirišče oz. promet. V januarju 

letošnjega leta se je zaprosilo za mnenje nosilcev urejanja prostora. Zavod za turizem Dolina Soče 
pripravlja projektno dokumentacijo za ureditev tega območja, s tem je gradbeni inšpektor tudi 

seznanjen. Ko bo uveljavljena sprememba OPN-ja, bo vložena dokumentacija na upravno enoto za 
pridobitev gradbenega dovoljenja. Želimo si, da bi bilo to urejeno do glavne turistične sezone. 

 

Matjaž Žbogar je povedal, da sta bili na sestanku strokovnega sveta za mladinske dejavnosti pri Zavodu 
za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin izpostavljeni dve zadevi, in sicer, kdaj bo v pripravi in za 

sprejem pripravljen pravilnik za sofinanciranje mladinskih dejavnosti ter kakšni so nameni z lokalnim 
programom za mlade. Glede na to, da se v letošnjem letu izteče, bo potrebno sprejeti zaključne ocene 

ter se pripraviti na sprejem novega. Dal je še pobudo, da se glede na sprejeti sklep Krajevne skupnosti 

Tolminski Lom, krajevna skupnost preimenuje v Krajevno skupnost Lom hkrati s spremembo statuta, ko 
se bo spreminjal status krajevnih skupnosti glede pravne subjektivitete. 

 
Višji svetovalec za družbene dejavnosti Matej Kavčič je pojasnil, da je obravnava pravilnika o 

sofinanciranju v mladinskem sektorju planirana za sejo občinskega sveta v mesecu maju. Lokalni 
program za mlade pa je bil delno evalviran v lanskem letu, na podlagi tega v nadaljevanju čaka končna 

evalvacija, ki bo podlaga za naslednje petletno obdobje. 

 
Župan je še pojasnil, da glede spremembe naziva krajevne skupnosti in spremembe statuta ne vidi 

težav. 
 

Oton Bratuž je izrazil pobudo vezano na projekt urejanja obale na sotočju Idrijce in Soče – mostarska 

plaža, ki jo deloma financirata SENG in Občina Tolmin. S Krajevne skupnosti Most na Soči so ga seznanili, 
da finančnih sredstev očitno ne bo dovolj, zato prosijo za dodatna sredstva za ureditev dela pešpoti 

(postavitev ograje na najbolj nevarnem delu), ki povezuje most čez Idrijco in najnižji del ob reki Idrijci, 
tj. cca 50m razdalje. 
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Župan je pojasnil, da ni seznanjen s to težavo, so pa vsi projekti v velikih finančnih težavah. Prosijo za 

dodatna sredstva, saj se cene gradbenih materialov višajo. Potrebno bo narediti analizo vseh naših 
investicij in nato preveriti proračun. 

 
Brigita Jerkič je izrazila strinjanje z Otonom Bratužem, saj jo moti, da se projekti ne morejo dokončati. 

 

Župan je povedal, da so podobne težave nastale tudi pri projektu prenove mrliške vežice ter pri ureditvi 
otroškega igrišča na Modreju, vendar se je vedno našel način, da se je to dokončalo. V teh časih pa 

imajo večji investicijski projekti podobne težave. To bo tudi tema rebalansa proračuna za leto 2022, v 
okviru trenutnih postavk teh rešitev namreč ne bomo mogli najti. 

 

Drugih vprašanj in predlogov ni bilo. 
 

Za konec je župan povabil na otvoritev pešpoti ob Tolminki, ki se bo odvijala v okviru projekta Festivala 
soške postrvi, in sicer 2. 4. 2022.  

 
 

27. seja Občinskega sveta Občine Tolmin je bila zaključena ob 19.50. 

 
 

mag. Matjaž Kos,                Uroš Brežan,  
direktor občinske uprave               župan 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
                   

 

Zapisala: 
Janja Čebokli 


